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Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Bizottságának 

2022. január 20-án 09.00 órai kezdettel megtartott nyilvános üléséről 
 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal (Veszprém, Óváros tér 9.) 
II. emeleti Komjáthy termében 

 
Jelen vannak: 

 
Pálinkás Roland  a Bizottság elnöke 
Stigelmaier Józsefné  a Bizottság alelnöke 
Alberti Zsolt Tamás  külső szakértő 
dr. Kiss Béla  külső szakértő 
 
A Bizottsági ülésen részt vettek: 
 
dr. Fejes István   aljegyző 
Rausz István   rendőrezredes, kapitányságvezető 
Brányi Mária   alpolgármester 
dr. Panyi Szilvia   jegyzői referens 
Réfi Ferencné   csoportvezető 
Csékeiné Kaszás Melinda  tű. százados 
dr. Lohonyai Bernadett  csoportvezető 
Sörös Ildikó  bizottsági referens, jegyzőkönyvvezető 
 
Pálinkás Roland elnök: Köszöntöm a megjelenteket, megállapítom, hogy a Bizottság 5 
tagjából 4 fő jelen van, így a Bizottság határozatképes /Benczik Gabriella jelezte a távollétét 
betegség miatt/. 
 
Javaslom, hogy a bizottság az írásbeli meghívóban közölt napirendi pontokat tárgyalja.  

 
Kérem a Bizottság tagjait, hogy szavazzanak a napirend elfogadásáról. Kérem, hogy aki 
egyetért a napirendi pontok megtárgyalásával, az először az igen szavazatokat jelezze 
kézfelemeléssel.  
 
Megállapítom, hogy a Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Bizottság jelenlevő 4 tagja 4 „igen”, 
0 „nem”, 0 „tartózkodás” szavazat mellett egyhangúlag meghozta a következő határozatot: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Bizottságának 

1/2022. (I. 20.) határozata 
a Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Bizottság 2022. január 20-i ülésének 

napirendjéről 
 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Közbiztonsági és 
Bűnmegelőzési Bizottsága a 2022. január 20-i ülésének napirendjét a következők szerint 
elfogadja: 
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1. Tájékoztató a Veszprémi Rendőrkapitányságnak a város közbiztonsága 
érdekében 2021. év karácsonya és az újév között tett intézkedéseiről 
 

Előterjesztő: Rausz István kapitányságvezető, r.ezredes, rendőrségi tanácsos 
 

2. Egyebek 
 
 

Pálinkás Roland elnök: A napirend megtárgyalása előtt kell dönteni a lejárt határidejű 
bizottsági határozatok végrehajtásáról szóló jelentés elfogadásáról. A lejárt határidejű 
határozatok végrehajtásáról szóló jelentést megküldtük a bizottság tagjai részére. 
Megkérdezem, hogy van-e az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés vagy észrevétel? 
 
Amennyiben nincs, szavazásra bocsátom a határozati javaslatot. Kérem, hogy aki a 
határozati javaslatot elfogadja, ezt kézfelemeléssel jelezze.  
 
A Bizottság jelenlévő 4 tagja 4 ,,igen”, 0 ,,nem”, 0 ,,tartózkodás” szavazattal az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Bizottságának 

2/2022. (I.20.) határozata 
a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló jelentés elfogadásáról 

 
Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Közbiztonsági és 
Bűnmegelőzési Bizottsága a 14/2021. (XII.06.), a 15/2021. (XII.06.) és a 16/2021. 
(XII.06.) határozat végrehajtásáról szóló jelentést tudomásul veszi. 

 
Pálinkás Roland elnök: Rátérünk a napirendi pont megtárgyalására. Előterjesztője Rausz 
István r. ezredes, rendőrségi főtanácsos, kapitányságvezető. Kérdezem Kapitány Urat, hogy 
van-e szóbeli kiegészítése.  
 
Rausz István kapitány: Igen, köszönöm kiegészíteném egy pár mondattal. Értékeljük az 
évnek ezt az időszakát, ami most jelentéktelennek tűnik rendőrségi szempontból. A 
rendőrség előre felkészül erre az időszakra, ami mostanra ,,elsivárodott” jó értelemben 
véve. Inkább a közlekedés és az azzal járó tumultus befolyásolja Veszprém város 
közbiztonságát, közlekedésbiztonságát. Az emberek feszültebbek a szokásosnál. Ami az 
elmúlt tíz évben jellemző volt a városban, illetve közigazgatási területén, azok a vagyon 
elleni cselekmények, illetve a közterületen elkövetett garázdaság, ami a közbiztonságot, 
illetve a köz számára veszélyeztetőek voltak, szinte kifogytak. 17 nyomozás elrendelésére 
került sor, nem mindig az itt élőkhöz köthetők. A garázdaságok nem Veszprémhez 
köthetőek, közterületen egy, a bevásárló központok területén pedig kettő. Volt lopás is, 
általában a hajléktalan ellop egy üveg bort, aztán holnap is, és ez innentől kezdve hiába a 
szabálysértési értékhatár, már bűncselekménynek minősül az üzletszerűség miatt. Egy-két 
emberhez köthető piti lopásról beszélünk. Előtérbe került a csalás, ami az ünnepi 
időszakban fokozódik, az emberek általában  a Jófogásról rendelnek és a mobil telefon 
helyett például száraztésztát kapnak.  
 
A zaklatás mindennapos dolog. Szomszédok, volt élettársak ,,szórakoztatják” a rendőrséget. 
Volt egy okirathamisítás, amit egy közúti intézkedés során tártak fel. Elsajátítás, egy 
vásárlás során elvesztett pénztárcát 8 napon belül nem szolgáltattak vissza. Mondhatnánk, 
hogy piti bűncselekményekről beszélünk.  
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Voltak más rendőri intézkedések is, amelyek nem bűncselekményekhez köthetők. Inkább 
közlekedéssel kapcsolatos problémáik vannak a lakosságnak. A kapacitásbeli problémákat 
pedig úgy oldottuk meg, a rendőrhiányt úgy oldottuk meg, hogy átvezényeltük őket más 
településekről. Részünkről mindent megtettünk. Inkább pozitív, mint negatív a trend 
Veszprém városában. Ennyit szerettem volna elmondani, köszönöm. 
 
Pálinkás Roland elnök: Köszönöm kapitány úrnak a tájékoztatást, és örömmel hallom, 
hogy rend van Veszprém városában. Megkérdezem, hogy van-e az előterjesztéssel 
kapcsolatban kérdés vagy észrevétel? Képviselő asszony. 
 
Stigelmaier Józsefné képviselő: Köszönetemet szeretném kifejezni a rendőrség felé, 
hogy akik ezt a szintet fenn tudják tartani egy majdnem 60 ezer fős városban, főleg az 
ünnepi időszakot kiemelve. Ez az bizonyítja, hogy a rendőrség jól végzi a dolgát. Mint, 
ahogy kapitány úr is elmondta, ,,pitiáner” ügyek vannak, és reméljük így is marad. Annak 
tudatában, hogy a határsértés fokozódik, és tudom, hogy a rendőrség is kiveszi derekasan 
a részét belőle, én köszönetemet fejezném ki mind a rendőrség mind a hozzátartozójuk 
felé, hiszen nélkülözniük kell a családtagoknak őket. Köszönöm, ennyi szerettem volna 
csak. 
 
Pálinkás Roland elnök: Köszönöm szépen. Miután tájékoztatóról van szó, ezért annak 
elfogadásáról nem kell szavaznunk. 
 
Pálinkás Roland elnök: Az egyéb napirendek között lenne egy témám, amiben a hivatal 
munkatársainak a segítségét kérném. A kérdésem az lenne, hogy a meghirdetett 
kamerapályázatra érkezett-e már pályázat. A másik kérdésem, hogy mi a feltétele annak, 
ha esetleg ebben a pályázati forrásunkban marad maradványpénz, akkor az egyéb 
felhasználásának mi a módja. Nekem erre is lenne egy javaslatom, a már meglévő kamerák 
karbantartására fordíthatnánk. Ezzel ki is egészíthetnénk a rendeletet, ha ez folyamatként 
megjelenne a jövőben. 
 
dr. Fejes István aljegyző: Tisztelt Elnök Úr! Tisztelt Bizottság! Elnök Úr első kérdésére 
tudok válaszolni. 
 
Brányi Mária alpolgármester: Elnök Úr költségvetéssel kapcsolatos kérdésére én 
szeretnék válaszolni. 
 
dr. Fejes István aljegyző: Megköszönöm Alpolgármester Asszonynak, hogy válaszol a 
költségvetéssel kapcsolatos kérdésre. Elnök Úr első kérdésével kapcsolatban annyit tudok 
elmondani, hogy eddig még nem érkezett be egyetlen pályázat sem, de szinte biztosan 
fognak benyújtani legalább egyet. Ezt arra alapozom, hogy felhívott egy társasház közös 
képviselője, aki arról tájékoztatott, hogy a Nemzeti Adatvédelmi és Információs Hatóság 
nem állít ki olyan igazolást, amelyet a pályázati feltételekben előírtunk. Vettem a 
bátorságot, és azt javasoltam, hogy a pályázati kiírás tartalmát értelmezzék, és olyan iratot 
csatoljanak, amelyből megállapítható a feltétel megléte. Ha szükséges, a legközelebbi 
pályázati kiírás előtt lehet az önkormányzati rendeletre vonatkozó módosítási javaslatot 
előterjeszteni. A pályázat benyújtásának határideje egyébként 2022. február 7-e, a 
benyújtott pályázatok elbírálására pedig a rákövetkező héten, a bizottság 2022. február 17-i 
ülésén kerülhet sor. 

 
Brányi Mária alpolgármester: A pénzmaradványokkal kapcsolatban a közgyűlés után 
lehet majd erről beszélni, hogy megmaradnak-e azok a feladatok, amiről a tavalyi 
költségvetés rendelkezik, vagy át lesznek csoportosítva. 
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Pálinkás Roland elnök: Köszönöm szépen. Megkérdezem, hogy van-e valakinek a 
bizottság hatáskörébe tartozó más ügyben észrevétele vagy kérdése? 
 
Amennyiben nincs, tájékoztatom a bizottság tagjait, hogy a legközelebbi bizottsági ülésünk 
időpontja 2022. február 17-e. 
 
A Bizottság ülését berekesztem, mindenkinek köszönöm a részvételét és az aktív 
közreműködésüket.  

 

 Pálinkás Roland, a Bizottság elnöke az ülést 09.15 órakor bezárta. 

 

 

                                               K.m.f. 

 

 

 Pálinkás Roland                                        Alberti Zsolt Tamás 
                   Bizottság elnöke                                             bizottsági tag 


